
Protokół Nr XXXVIII/09
Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze

z dnia 24 czerwca 2009 r.
odbytej w sali witrażowej Urzędu Miasta

w Kamiennej Górze

Godzina rozpoczęcia Sesji 14.00, zakończenia 15.40

Obecnych na Sesji – 19 radnych (podczas rozpoczęcia Sesji - 18) - lista obecności stanowi zał. Nr 1 
do protokołu.

Nieobecni: radny Daniel Soja, radny Waldemar Słowiński

W Sesji uczestniczył Burmistrz Miasta – Pan Krzysztof Świątek
Obsługa radcowska –  Adwokat Andrzej Łebek

Ad. 1. Otwarcie Sesji

Sesję otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Małgorzata Krzyszkowska, 
która powitała radnych, BM, Przewodniczącego Rady Powiatu Kamiennogórskiego Pana Dariusza 
Kurowskiego,  zaproszonych gości, wszystkich obecnych, lokalne media oraz mieszkańców miasta.

Przewodnicząca RM  stwierdziła,  iż w Sesji uczestniczy 18 radnych (w momencie rozpoczęcia 
brak  Wiceprzewodniczącego RM A. Mankiewicza) na 21 ustawowego składu Rady, co stanowi 
quorum, przy którym Rada Miejska może obradować i podejmować decyzje. 

Ad. 2. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad

Przewodnicząca RM przedstawiła proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie Sesji.
2. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XXXVI i XXXVII Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze.

4. Wnioski i zapytania.
5. Informacja Burmistrza Miasta o pracy między Sesjami.
6. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między Sesjami.
7. Podjęcie  uchwały w sprawie  wyrażenia  zgody na zbycie  nieruchomości  (dz.  nr  149/33,

obr. nr 3).
8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  zasad  nieodpłatnego  przejmowania  od  Skarbu 

Państwa gruntów niezabudowanych i zabudowanych w Kamiennej Górze.
9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny.
10. Prezentacja  oceny  aktualności  studium  i  planów  miejscowych,  analiza  zmian

w zagospodarowaniu  przestrzennym miasta,  ocena  postępów w opracowywaniu  planów 
miejscowych, wieloletni program sporządzania planów (w nawiązaniu do ustaleń studium), 
z uwzględnieniem decyzji wydanych w trybie bez planu przestrzennego.

11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego  dla  obszaru  opisanego  ulicami  Spacerową  i  Wojska 
Polskiego w Kamiennej Górze.



12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obszaru w rejonie ulic M. Fornalskiej i Lubawskiej
w Kamiennej Górze.

13. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  poręczenia  kredytu  komercyjnego  i  pożyczki
z WFOŚiGW na zadanie w ramach realizacji projektu „Budowa kwatery na odpady inne niż 
obojętne w obrębie składowania odpadów komunalnych”.

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna Góra na 2009 rok.
15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Miejskiej Kamienna Góra 

z przeznaczeniem na realizowane w 2009 roku prace konserwatorskie, restauratorskie lub 
roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, położonych na terenie 
Gminy Miejskiej Kamienna Góra, a nie stanowiących ich własność.

16. Podjęcie uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miejskiej w Kamiennej 
Górze.

17. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli.

18. Sprawy różne.
19. Zamknięcie Sesji.

Nikt nie zgłosił wniosków do przedstawionego porządku obrad.

Ad. 3.   Przyjęcie protokołu z XXXVI i XXXVII Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze  

Przewodnicząca  RM poinformowała,  iż  protokół  Nr  XXXVI/09  z  Sesji  Rady  Miejskiej
w Kamiennej Górze z dnia 27 maja 2009 r. oraz protokół Nr XXXVII/09 z Sesji Rady Miejskiej
w Kamiennej Górze z dnia 4 czerwca 2009 r. były wyłożone do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 
Dodała, że nie zostały do nich wniesione uwagi ani zastrzeżenia i zapytała, czy w chwili obecnej 
ktoś chciałby takie zgłosić. Uwag ani zastrzeżeń nie zgłoszono.

Ad. 4. Wnioski i zapytania

Radna Zofia Kolat:

1. Prośba o rozważenie możliwości wyremontowania elewacji budynku przy ul. Karola Miarki 
(pod arkadami), która z uwagi na swój zły stan stwarza bardzo duże niebezpieczeństwo.
W związku z tym, iż jedyna lokatorka nie jest w stanie sama wykonać prac, propozycja,
aby miasto częściowo je skredytowało.

2. Pytanie, na jakie inwestycje zostały już ogłoszone przetargi, które rozpoczęto  i jaka jest ich 
realizacja?

Radna Bogusława Krawiec:

1. Pytanie o dalszy los 60 – metrowego odcinka drogi przy ul. Polnej? Odcinek ten miał być 
wyremontowany  przez  powiat  i  przekazany  miastu.  Z  funduszy  powodziowych  została 
wyremontowana jedna część a ten fragment został nieruszony.

2. Prośba  o  interwencję  w  sprawie  zapadniętej  płyty  betonowej  na  torach
przy ul. Jesionowej. W chwili obecnej utrudniony jest tam przejazd.

3. Prośba  o  interwencję  w  sprawie  strasznie  obklejonych  słupów  ogłoszeniowych
i tablic, które bardzo rzadko są czyszczone.

4. Prośba  o  wyjaśnienie  sytuacji  nierównego  traktowania  osób,  które  nabywają  od  Gminy 
Miejskiej  mieszkania  z  bonifikatą,  a  potem sprzedają  je  wcześniej  niż  jest  to  ustalone



w akcie notarialny.
5. Pytanie,  czy  powiększyła  się  liczba  udziałowców  w  PGK  SANIKOM  Sp.  z  o.o.

w związku z wniesionymi aportami na realizację I etapu inwestycji oraz jaki obecnie jest 
udział procentowy miasta?

6. W związku z wypowiedzią Z-cy Prezesa PGK SANIKOM Sp. z o.o. M. Stoleckiego do RTI, 
że miasto Kamienna Góra oszczędza około 2 mln. zł. rocznie składując odpady w Lubawce 
prośba o udokumentowanie tego wyliczenia na piśmie.

7. Prośba o spowodowanie,  aby Rada Miejska  wraz  z  projektem uchwały dostawała  pełną 
dokumentację, która jego dotyczy.

Radny Bogdan Wągrowski:

1. Prośba o zajęcie się sprawą studzienek ściekowych na ul. M. Skłodowskiej – Curie, których 
fatalny stan nie pozwala przejechać po wyremontowanej drodze.

Radny Marek Białecki:

1. Pytanie,  jakie  kroki  zostały  podjęte  w  sprawie  remontu  drogi  wewnętrznej  biegnącej
z ul. Spacerowej do przychodni ESKULAP?

Radny Zbigniew Nagórny:

1. Przypomnienie  prośby  o  remont  odcinka  drogi  przy  ul.  P.  Ściegiennego,
do budynków byłego LNU.

Radny Ryszard Ostrowski:

1. Prośba,  aby  zarządca  parku  przy  dzielnicy  Willowej  dokonywał  regularnego  sprzątania 
terenu, zwłaszcza w niedzielę rano.

2. Uwaga, że wskutek hucznych obchodów Dni Kamiennej Góry została spłoszona fauna nad 
kamiennogórskim Zalewem.

3. Sugestia,  że  Starostwo  Powiatowe  przywłaszcza  sobie  zasługi  związane  z  otwarciem 
Powiatowego Ośrodka Wsparcia Środowiskowego Domu Samopomocy.

Ad. 5. Informacja Burmistrza Miasta o pracy między Sesjami.

BM przedstawił informację o pracy między Sesjami, która stanowi zał. Nr 2 do protokołu.

Ponadto BM odpowiedział na pytania radnych, tj.:

Radnej Z. Kolat:

1. Zgadza  się,  że  budynek  trzeba  wyremontować,  jednakże  na  chwilę  obecną  nie  ma 
dokładnego planu jak to zrobić, temat jest rozważany.

2. Obecnie  realizowane  są  inwestycje:  „Przebudowa  Przedszkola  Publicznego  Nr  1,  2  i  3
w Kamiennej Górze” oraz „Wymiana stolarki okiennej w budynku Ratusza”; ogłoszone są 
przetargi:  powtórny  „Budowa  układu  komunikacyjnego  Starego  Miasta  –  II  etap”, 
„Przebudowa ul. Nowej wraz z budową oświetlenia ulicznego” oraz „Remont drogi gminnej 
ul.  Mostowej  oraz  barier  i  zejścia  do  rzeki  Bóbr  wraz  z  budową oświetlenia  ulicznego
i przebudową linii energetycznej niskiego napięcia”; w piątek odbędzie się otwarcie ofert 
inwestycji  „Przebudowa  i  zmiana  sposobu  użytkowania  byłej  przychodni  zdrowia  przy



ul. T. Kościuszki”. Szczegółowych informacji może udzielić po Sesji.

Radnej B. Krawiec:

1. Do chwili obecnej nie został  przejęty odcinek drogi;  jest to sprawa ważna,  jednakże nie 
najważniejsza w hierarchii działań.

2. Temat  przyjęty  do  wiadomości, jednocześnie  prośba,  aby  uwagi  tego  typu  zgłaszać 
bezpośrednio do służb, czy wydziałów, a nie czekać na Sesję.

3. Zarządcą  słupów  miejskich  jest  PGK  SANIKOM  Sp.  z  o.o.  Słupy  są  co  jakiś  czas 
czyszczone, jednakże poruszy jeszcze temat w rozmowach z prezesami.

4. Raczej nie dochodzi do takich sytuacji, w chwili obecnej jesteśmy na etapie rozwiązywania 
pojawiających się problemów w tym temacie; stoimy na stanowisku, że w takim przypadku 
powinien nastąpić albo zwrot bonifikaty lub zwrot mieszkania.

5. Nasz udział  obecnie  wynosi  49%, nic  w tym temacie się  nie  zmieniło.  Sprawa nowych 
udziałowców będzie poruszana na Walnym Zgromadzeniu, które odbędzie się w piątek.

6. Brak odpowiedzi.
7. Uważa,  że  dokumenty są  dobrze  przekazywane;  zauważyć  należy,  że  radni  mają  prawo 

prosić o dodatkowe, a on ma obowiązek je dostarczać i właśnie tak się dzieje.

Radnemu B. Wągrowskiemu:

1. Temat przyjęty do wiadomości.

Radnemu M. Białeckiemu:

1. Jest  to droga prywatna, wystąpiliśmy do Prezesa TBS z wnioskiem o remont;  raz drogę 
naprawialiśmy, drugi raz tego nie uczynimy.

Radnemu Z. Nagórnemu:

1. Zobowiązał się do wykonania odcinka drogi i słowa dotrzyma.

Radnemu R. Ostrowskiemu:

1. Temat przyjęty do wiadomości.
2. Dni Kamiennej Góry odbiły się bardzo pozytywnym echem wśród mieszkańców; możliwe, 

że trzeba niektóre punkty ograniczać lub wybierać specjalne miejsca, ale sama forma jest 
trafiona i z tego rezygnować nie będziemy.

3. Nikt  niczego  sobie  nie  przywłaszcza;  co  prawda  na  parterze  powiat  zlokalizował  Dom 
Samopomocy Społecznej, jednakże nadal to jest nasz teren i chcemy na nim zlokalizować 
wszystkie działania społeczne.

Ad. 6. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między Sesjami.

Wiceprzewodniczący RM Andrzej Jasiński przestawił informację o pracy między Sesjami, która 
stanowi zał. Nr 3 do protokołu.



Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (dz. nr 149/33,
obr. nr 3)

Projekt  uchwały  przedstawiła  Kierownik  Wydziału  Architektury  i  Gospodarki 
Nieruchomościami Pani Elżbieta Oleksiak – zał. Nr 4 do protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła,  iż  w wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 18 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XXXVIII/245/09 w sprawie wyrażenia 
zgody na zbycie nieruchomości.

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad nieodpłatnego przejmowania od Skarbu 
Państwa gruntów niezabudowanych i zabudowanych w Kamiennej Górze

Projekt  uchwały  przedstawiła  Kierownik  Wydziału  Architektury  i  Gospodarki 
Nieruchomościami – zał. Nr 5 do protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła,  iż  w wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 18 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XXXVIII/246/09 w sprawie określenia 
zasad nieodpłatnego przejmowania od Skarbu Państwa gruntów niezabudowanych i zabudowanych 
w Kamiennej Górze.

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny

Projekt  uchwały  przedstawiła  Kierownik  Wydziału  Architektury  i  Gospodarki 
Nieruchomościami – zał. Nr 6 do protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały. w związku z 
czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła,  iż,  w wyniku głosowania Rada Miejska w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 18 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XXXVIII/247/09 w sprawie wyrażenia 
zgody na przyjęcie darowizny.

Ad.  10.  Prezentacja  oceny  aktualności  studium  i  planów  miejscowych,  analiza  zmian
w  zagospodarowaniu  przestrzennym  miasta,  ocena  postępów  w  opracowywaniu  planów 
miejscowych, wieloletni program sporządzania planów (w nawiązaniu do ustaleń studium),
z uwzględnieniem decyzji wydanych w trybie bez planu przestrzennego

Z  prezentacją  w  imieniu  BM  zapoznała  Inspektor  w  Wydziale  Architektury  i  Gospodarki 
Nieruchomościami Pani Ewa Rybińska – zał. Nr 7 do protokołu.



Ad.  11.    Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu   
zagospodarowania  przestrzennego  dla  obszaru  opisanego  ulicami  Spacerową  i  Wojska 
Polskiego w Kamiennej Górze

Projekt  uchwały  przedstawiła  Inspektor  w  Wydziale  Architektury  i  Gospodarki 
Nieruchomościami Pani Ewa Rybińska– zał. Nr 8 do protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały.  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła, iż, w wyniku Rada Miejska w Kamiennej Górze jednogłośnie,
tj.  przy  18  głosach  „za”  podjęła  Uchwałę  Nr  XXXVIII/248/09 w  sprawie  przystąpienia  do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru opisanego ulicami 
Spacerową i Wojska Polskiego w Kamiennej Górze.

Ad.  12.    Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu   
zagospodarowania przestrzennego dla obszaru w rejonie ulic M. Fornalskiej i  Lubawskiej
w Kamiennej Górze

Projekt  uchwały  przedstawiła  Inspektor  w  Wydziale  Architektury  i  Gospodarki 
Nieruchomościami Pani Ewa Rybińska– zał. Nr 9 do protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały.  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła,  iż,  w wyniku głosowania Rada Miejska w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie,  tj.  przy  18  głosach  „za”  podjęła  Uchwałę  Nr  XXXVIII/249/09 w  sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru w 
rejonie ulic M. Fornalskiej i Lubawskiej w Kamiennej Górze.

Wiceprzewodniczący RM A. Mankiewicz przybył na salę obrad.

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia poręczenia kredytu komercyjnego i pożyczki
z WFOŚiGW na zadanie w ramach realizacji projektu „Budowa kwatery na odpady inne niż 
obojętne w obrębie składowania odpadów komunalnych”

Projekt uchwały przedstawiła  Kierownik Wydziału Finansowo – Budżetowego Pani Grażyna 
Kuś – zał. Nr 10 do protokołu.

Radna B. Krawiec zadała następujące pytania:

1. Czy BM wyzbył się wątpliwości, co do celowości realizacji I i II etapu inwestycji?
2. Czy niezrealizowanie III etapu inwestycji nie będzie miało wpływu na pracę i efektywność 

majątku trwałego powstałego w wyniku etapu I i II?
3. Czy  PGK  SANIKOM  Sp.  z  o.o.  otrzymało  już  od  gmin  wykazanych  w  zestawieniu 

„Poręczenia  Gmin  –  prognoza  spłaty kredytu  i  odsetek”  wszystkie  uchwały deklarujące 
poręczenie?

4. Czy PGK SANIKOM Sp.  z  o.o.  nie  posiadając umów długoterminowych z dostawcami 
śmieci jest w stanie wypracować dochód pozwalający na spłatę kredytu wraz z odsetkami, 
tj. kwoty ponad 5 mln. zł.?



5. Czy  dodatkowe  koszty  dla  mieszkańca  w  złotych  za  1  m3   odpadów  przedstawione
w załączniku zawierają w kalkulacji cen: 

- spłacany kredyt wraz z odsetkami,  
- koszty utrzymania, koszty pracownicze itp., 
- dotyczą I i II etapu, czy wszystkich trzech?

BM  odpowiedział, że co do I i  II etapu nie ma żadnych wątpliwości. Musimy i powinniśmy je 
zrealizować.

Prezes PGK SANIKOM Sp. z o.o. Pan Andrzej Wojdyła odpowiedział:

Ad.  2. I  i  II  etap  jest  tak  pomyślany,  że  jeśli  nie  uda  się  zrealizować etapu III,  to  one  mogą 
samodzielnie  funkcjonować technologicznie.  Nie będzie  to  już co prawda tak efektywne jak w 
połączeniu z etapem III,  gdyż będziemy musieli m.in.  więcej odpadów składować (w odpadach 
komunalnych jest ok. 50% odpadów biodegradowalnych).
Ad. 3. W sześciu (na osiem) gminach są już podjęte uchwały. Na najbliższej Sesji RG Marciszów 
będzie przedstawiany jeszcze projekt (na Komisjach otrzymał opinię pozytywną) i pozostało Miasto 
Kamienna Góra. 
Ad. 4. Z większością odbiorców podpisane sa umowy na czas nieokreślony, nie widzi w tej kwestii 
problemu. Przepływy finansowe spółki zostały zweryfikowane przez bank, który udzielił kredytów 
i  promesy.  Niemniej  przyszłości nie jest  w stanie  przewidzieć,  ryzyko zawsze jest,  chociaż nie 
podejrzewa, że nagle wszystko się odwróci.  Instalacja, którą budujemy została uwzględniona w 
Programie Gospodarki Odpadami jako centralna – odpady w pierwszej kolejności muszą być do nas 
przesłane.
Ad. 5. Wyliczyliśmy wskaźniki amortyzacji, które obciążą cenę w wyniku zrealizowania inwestycji 
i wyniesie ona ok. 1,30 zł. Skoro cena za odbiór od jednego mieszkańca za odbiór odpadów wynosi 
ok. 9,50 zł. to wraz z amortyzacją wyniesie ok. 10,80 zł.

Radna B. Krawiec  zapytała, czy koszty utrzymania nowych inwestycji będą porównywalne do 
obecnych?

Prezes A. Wojdyła odpowiedział, że relatywnie będą porównywalne.

Radna B. Krawiec zapytała, czy wzrośnie zatrudnienie?

Prezes A. Wojdyła  odpowiedział, że tak, o 8 osób. Dodał, iż spółka płaci udziałowo podatek do 
wszystkich gmin i opłaty są regulowane na bieżąco.

Radny Z. Nagórny zapytał, czy w perspektywie czasu możliwe jest wywożenie osadu z MPWiK
i czy prowadzone były w tym temacie rozmowy z prezesem wodociągów?

Prezes A. Wojdyła odpowiedział, że rozmowy z Prezesem MPWiK były prowadzone jednakże nie 
zna szczegółowych danych, co do ilości odpadów w Kamiennej Górze. Kompostownia będzie miała 
nominalną zdolność przetwarzania odpadów biodegradowalnych 9,5 tys. ton rocznie, w związku
z czym myśli,  że w dużej części będzie możliwe przejmowanie odpadów również z Kamiennej 
Góry.

Radny M. Kućmirowski opuścił salę obrad.

Radny H. Różański wyraził zdanie, iż większość odpowiedzi na nurtujące pytania radni otrzymali 
w poniedziałek, podczas spotkania roboczego. Dodał, iż w perspektywie czasu istnieje duża szansa, 
że spółka będzie na wysypisku zarabiała, poprzez przyjmowanie odpadów z innych miast, które nie 



mają takich instalacji, a co za tym idzie nasi mieszkańcy będą wówczas płacili mniej za odbiór 
odpadów.

W związku z tym,  iż  nikt  nie  zadał  więcej  pytań  Przewodnicząca RM zarządziła  głosowanie,
w wyniku którego Rada Miejska w Kamiennej Górze jednogłośnie, tj. przy 18 głosach „za” podjęła 
Uchwałę Nr XXXVIII/250/09 w sprawie udzielenia poręczenia kredytu komercyjnego i pożyczki
z  WFOŚiGW na  zadanie  w  ramach  realizacji  projektu  „Budowa  kwatery  na  odpady inne  niż 
obojętne w obrębie składowania odpadów komunalnych”.

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna Góra na 2009 rok

Projekt uchwały przedstawiła  Kierownik Wydziału Finansowo – Budżetowego Pani Grażyna 
Kuś – zał. Nr 11 do protokołu.

Na salę obrad powrócił radny M. Kućmirowski.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały.  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła,  iż,  w wyniku głosowania Rada Miejska w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 19 głosach „za” podjęła  Uchwałę Nr XXXVIII/251/09 w sprawie zmian w 
budżecie miasta Kamienna Góra na 2009 rok.

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Miejskiej Kamienna 
Góra z przeznaczeniem na realizowane w 2009 roku prace konserwatorskie, restauratorskie 
lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, położonych na terenie 
Gminy Miejskiej Kamienna Góra, a nie stanowiących ich własność

Projekt  uchwały  przedstawił  Sekretarz  Miasta  Pan  Arkadiusz  Wileński  –  zał.  Nr  12  do 
protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały.  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła,  iż,  w wyniku głosowania Rada Miejska w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 19 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XXXVIII/252/09 w sprawie udzielenia 
dotacji z budżetu Gminy Miejskiej Kamienna Góra z przeznaczeniem na realizowane w 2009 roku 
prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 
zabytków,  położonych  na  terenie  Gminy  Miejskiej  Kamienna  Góra,  a  nie  stanowiących  ich 
własność

Ad.  16.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wygaśnięcia  mandatu  radnego  Rady  Miejskiej
w Kamiennej Górze

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca RM  - zał. Nr 13 do protokołu.

Radny Z. Nagórny zapytał, czy RM musi w sytuacji zrzeczenia się mandatu głosować projekt?

Przewodnicząca RM wyjaśniła, że ustawa nakazuje głosowanie.



Radny M. Białecki  zapytał,  co będzie w sytuacji,  kiedy RM zagłosuje przeciwko i nie odwoła 
radnego?

Przewodnicząca RM zaznaczyła, że projekt uchwały powstał wskutek wniosku samego radnego, 
który zrzekł się mandatu i RM zgodnie z ustawą nie może nic innego zrobić jak głosować projekt.

Radna B. Krawiec opuściła salę obrad.

W związku z tym, iż nie było więcej pytań Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie, w wyniku 
którego Rada Miejska w Kamiennej Górze przy 16 głosach „za”, 1 „przeciw” i 1 „wstrzymującym 
się”  podjęła  Uchwałę  Nr  XXXVIII/253/09  w  sprawie  wygaśnięcia  mandatu  radnego  Rady 
Miejskiej w Kamiennej Górze.

Na salę obrad powróciła radna B. Krawiec.

Ad. 17. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli

Sprawozdanie  z  przeprowadzonej  kontroli  przedstawił  członek  Komisji  Rewizyjnej  radny
H. Różański – zał. Nr 14 do protokołu.

Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  radny  J.  Groma  podziękował  Paniom  Dyrektorkom 
Przedszkoli za przyjęcie oraz merytoryczne przygotowanie. Zwrócił jednocześnie uwagę na bardzo 
dobrą  pracę  prowadzonych  przez  nie  placówek.  Podziękował  również  członkom  Komisji 
Rewizyjnej za współpracę podczas kontroli.

Ad. 18. Sprawy różne

Radny J. Groma odniósł się do wypowiedzi Przewodniczącej RM w jednym z poprzednich wydań 
RTI,  która  wskazywała  na  dezorganizację  pracy Komisji  Rewizyjnej  wskutek  nieuczestniczenia
w jej posiedzeniach dwóch członków. Podkreślił, że Komisja pracuje zgodnie z planem i nie ma 
podstaw do takich stwierdzeń.

Radny J. Bruździak  podziękował BM za dokończenie skweru Langhansa, za wyłożenie ścieżek 
kostkami. Wyraził również zdanie, że postawiona tam tablica informacyjna o osobie i dokonaniach 
architekta mogłyby przyczynić się do większej promocji miasta.

BM podkreślił, że miasto jest otwarte na sugestie sposobu zagospodarowania skweru. Jednocześnie 
zwrócił się do radnego J. Bruździaka jako Dyrektora ZSO, aby rozważył możliwość ponownego 
wchodzenia młodzieży do szkoły przez bramę od strony parku.

BM poinformował, że od dnia wczorajszego na terenie miasta obowiązuje pogotowie powodziowe, 
a  wraz z  większą ilością  opadów pojawił  się  problem ze studzienkami  ściekowymi,  m.in.  przy
ul. T. Kościuszki.

Ad. 19. Zamknięcie Sesji

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady zamknęła XXXVIII Sesję Rady Miejskiej
w Kamiennej Górze w dniu 24 czerwca 2009 r.

Protokołowała:
Katarzyna Poręba-Plasło Przewodnicząca Rady
         /-/ Małgorzata Krzyszkowska


